
Ентони Годфри: Тесла је био Американац, не по рођењу, него по свом избору, поштовао је своје америчко држављанство
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 Амбасадор САД у Србији Ентони Годфри данас је, уочио првог лета новог авиона у
флоти Ер Србије ка Њујорку, изразио задовољство што је на авиону лик Николе Тесле
за кога каже да је симбол односа САД и Србије.

  Навео је да је Тесла симбол иновације, истрајности и значаја обнове и нових почетака.  

 “Те речи најбоље описују 140 година дипломатских односа САД и Србије и те речи
треба да нас воде даље у грађењу заједничке будућности”, рекао је Годфри у обаћању
новинарима на аеродрому у присуству премијерке Ане Бранбић.

  

  

Годфри каже да се овде људи најлакше наљуте када чују од других да је Тесла њихов
по рођењу и да у томе греше и једни и други.
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“По мени Тесла је Американац, не по рођењу, него по свом избору. Пре него што ме
гађате поквареним јајима подсетићу да смо ми Американци поносни на наследнике у
САД било да имају јапанске, мексичке, српске корене”, рекао је Годфри.

  

Годфри је рекао да је Тесла поштовао своје америчко држављанство, а да никада није
негирао да је Србин.

  

Премијерка Брнабић реаговала је на те речи америчког амбасадора и кроз смех
прокоментарисала да је амбасадор био на ивици “дипломатског инцидента” који је
избегнут.

  

У обраћању Годфри је навео да је данас на истом месту као и на почетку пандемије
прошле године када је Ер Србија пмогла да се више од 260 Американаца врате у САД на
два специјална лета. За један од тих летова је рекао да је поставио рекорд у дужини, јер
је летео до Лос Анђелеса.

  

Навео је да је Ер Србија на летовима до Нујорка до сада превезла више од 40.000
путника за САД, али да је превозила и опрему и вакцине.

  

“Руководсто Ер Србије даје наду да ће флота бити још већа и да летети до још неких
дестинација у САД”, рекао је Годфри.

  

Каже да има листу Американаца српског порекла који су заинтересовани за путовање
на тој линији, наводећи уметницу Марину Абрамовић, Чарлса Симића и друге
брилијантне научнике, као и кошаркаше.

  

Пожелео је срећан пут путницима на данашњој линији до Њујорка и миран лет.

  
  

@usambserbia  Виолиниста изводи песму "Тамо далеко" на сахрани Николе Тесле, ето
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https://twitter.com/usambserbia?ref_src=twsrc%5Etfw
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колико је био американац, а за јаје не брини, гушчије или мисиркино, у овом периоду смо
снабдевени... https://t.co/cIFs9l2iwo pic.twitter.com/5g7pw9KJoJ

  — Вељко Ивковић   
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